
Referat af afdelingsmøde på Grønnegade Kollegiet 
 
Mødet afholdtes onsdag den 03.04.2024 kl. 18 i kollegiets fællesrum. 
 
Fra bestyrelsen deltog David, Rebecca og Erik. Af suppleanterne deltog Jonas. 
 
Der var fremmødt 9 beboere. 
 
Der var den 15.02.2024 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 
 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Godkendelse af budget 
3. Nye forslag 
4. Eventuelt 

1. Valg af dirigent og referent 
Formanden bød velkommen. 
Bestyrelsen foreslog David som dirigent og David som referent. Begge blev valgt. 
 
Vi introducerede de nye beboere for bestyrelsen og hvad de foretager sig. 

2. Godkendelse af budget 
Budgettet var lagt på kollegiets hjemmeside og huslejevarslet er eller bliver udsendt pr. mail til 
alle beboere. 
 
Budgettet blev gennemgået af David, Rebecca og Erik og følgende blev bl.a. fremhævet: 

• Huslejestigningen 

• Vand, varme og el 
 
Budgettet blev godkendt enstemmigt / der var 9 stemmer for og 0 imod. 

3. Nye forslag 
Alle forslag var lagt på hjemmesiden inden mødet. Der var ingen fremsendte forslag. 
 
Snak om diverse: Højtalere i fællesrum – Vi vil gerne have de højtalere, som Kollegiekontoret 
snakkede om til budgetmødet. Vi vil få skrevet til Kollegiekontoret for nærmere information. 

4. Eventuelt 
David vil gerne fratræde posten som bestyrelsesformand – Vi har aftalt at holde et møde i slut 
juni efterfulgt af en fest i håb om at få flest til at deltage i mødet. 
 
Vi snakkede om at låsen til cykelskuret er svær at åbne, mest når der er frost/rigtig koldt. 
 
Vi snakkede om det content, man som beboer kan lægge ud og få 5.000kr til kollegiet. 
 

Formanden takkede for et godt møde. 
 
Mødet sluttede kl. 18:55 
Referent: David 
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